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Nederlandse Golfbiljart Bond  
 
 
 

 
Rabo Roermond–Echt NL 88 RABO 0134 7224 50  

Kamer van Koophandel Roermond 40175449  

 
 
Notulen algemene ledenvergadering 10-06-22  
Opgesteld door Rob van Wegberg  
 
Locatie: Café-zaal Don Bosco Boshoverweg 60 (6002 AP) Boshoven-Weert  
  
Aanwezig;  
Bestuur; Joost Drenth, Bas van Wegberg, Leon van Velthoven en Rob van Wegberg 
Leden; Auwt Einekoeze, De Paersstal, Deelgaard, Hingen, Slek, Nooit Gedacht, BCB, BCW,  
Black Pantalona, Boszicht, BVE, Doospel, De Manege, Rooj, De Stamgasten, Vlegelke, Voelender,  
Eige Meining, Heukske, Heytse, Wups Pup, De Kantien en De Moesdijk.  
 
Afwezige leden; Jagerslust (afgemeld) en Village.  
 
Het district waaronder de afwezige verenigingen vallen, zal een sanctienota ontvangen voor het  
niet aanwezig zijn, van de diverse (leden) verenigingen. 
 
Opening door de voorzitter  
Alle aanwezigen worden welkom geheten. 
 
Ingekomen stukken/mededelingen  
Er is een mailing ontvangen van Peter Versleegers met een verzoek te mogen deelnemen aan de  
Nederlandse kampioenschappen. (althans om deze optie tijdens de vergadering te bespreken)  
De volledige brief wordt voorgelezen en aan de vergadering wordt haar mening gevraagd? 
Hieruit blijkt dat er voor en tegenstanders zijn en ook binnen het bestuur is hiervoor geen  
eenduidigheid. Diverse voorbeelden voor een mogelijke oplossing passeren de revue, maar ook  
meningen om dit niet te doen. Uiteindelijk wordt besloten om een aantal varianten via de mailing  
naar de secretariaten van de verenigingen te zenden die dit dan intern bespreken, zodoende dit  
vervolgens kenbaar te maken bij de secretaris van de N.G.B. 
 
Het aanpassen van de statuten bij een notaris zoals besproken, kan tot een jaar duren voordat een  
en ander opgepakt kan worden, omdat de branche het druk heeft met statutaire aanpassingen  
inzake nieuwe wetgeving. (wordt dus vervolgd)  
 
Er wordt om 1 minuut stilte gevraagd om de onlangs overleden N.G.B. leden en of oud-leden  
(golfbiljarters) te gedenken; Henk Feller, Jan Brentjens, Bér Heijlen, Twan Wijen en Jan Wijen  
 
Door de vereniging De Manege wordt opgemerkt, dat er meerdere oud-leden zijn overleden en  
waarom deze niet worden genoemd. De voorzitter zegt dat alleen de namen van de personen die  
bekend zijn bij de N.G.B. worden vermeld, maar uiteraard gedenken we ook de niet genoemde  
overleden personen.  
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Notulen A.L.V. 23-10-2021  
Er zijn geen op of aanmerkingen, met dank aan de opsteller. 
 
Verslag (penningmeester) afgelopen seizoen en de verwachting voor het seizoen 2022-2023  
De penningmeester geeft aan dat er een mooi positief resultaat is geboekt, ook mede door een  
aanzienlijk bedrag dat is opgehaald door de sponsorcommissie. 
Met name Maikel Looymans heeft dit bewerkstelligd en uiteraard dank hiervoor. 
Voor de Nederlandse kampioenschappen is er zelfs een kleine winst geboekt. 
Zoals ook in de voorgaande jaren was een van de grootste kostenposten, de jaarlijkse bankkosten.  
 
Voor het seizoen 2022-2023 wordt verwacht dat de kosten voor de Nederlandse  
kampioenschappen zullen toenemen, omdat er dan ook een interland wordt gespeeld. 
Uiteraard hopen we dat de sponsorcommissie weer uitermate succesvol zal zijn.  
 
Verslag kascontrolecommissie (vereniging BCB)  
De kas is door de vereniging BCB gecontroleerd en de heer Jan Petit geeft te  
kennen dat alles correct is gespecificeerd en perfect in orde is. 
De vergadering wordt dan ook verzocht om het hoofdbestuur decharge te verlenen. 
 
Vaststellen contributie seizoen 2021-2022  
Het N.G.B.-hoofdbestuur stelt voor om de contributie van €5,- per individueel lid te handhaven. 
Daar er geen tegenreactie komt vanuit de vergadering, aldus besloten. 
 
Aanmelden bestuursleden en of verkiezingen  
Bas van Wegberg en Leon van Velthoven hebben hun drie jaren als bestuurslid erop zitten en  
stellen zich wederom verkiesbaar. Er wordt gevraagd of iemand stemming wenst?  
De vergadering wenst geen stemming en zodoende zijn Bas en Leon herkozen om zitting te  
nemen in het N.G.B.-hoofdbestuur. 
 
Nieuwe bestuursleden zijn altijd welkom, graag zelfs. 
Opgeven om zitting te nemen in het N.G.B.-hoofdbestuur kan bij een van de bestuursleden.  
 
Schema van aftreden hoofdbestuur; 
Joost Drenth is aftredend tijdens de A.L.V. van 2023  
Rob van Wegberg is aftredend tijdens de A.L.V. van 2024  
Leon van Velthoven is aftredend tijdens de A.L.V. van 2025  
Bas van Wegberg is aftredend tijdens de A.L.V. van 2025  
 
Voorstellen en eventueel benoeming ‘’nieuwe’’ commissieleden  
De vereniging BCB is aftredend voor de kascontrolecommissie en worden bedankt  
voor hun bijdrage.  
 
Voor de kascontrole in 2023, is de vereniging BCW aan de beurt en reserve is Black Pantalona  
die in 2024 de kascontrole uitvoeren. 
 
Toevoegingen en of voorstellen in het wedstrijdreglement en of bepalingen. 
Voor het seizoen 2022-2023 zijn er géén aanpassingen en of wijzigingen in het wedstrijdreglement.  
Wel worden er een aantal tekstuele wijzigingen doorgevoerd die een en ander nóg duidelijker  
maken, om eventuele foute interpretaties te voorkomen. (naar aanleiding van een eerdere mailing  
van Jan v/d Boel, om hier eens kritisch naar te kijken)  
 
De update van het wedstrijdreglement wordt naar de secretariaten van de districten gestuurd en op  
de website gepubliceerd. (ook zal er een melding komen op de N.G.B. facebook-pagina)  
De wijzigingen en of toevoegingen zullen met een kleur worden gemerkt.  
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Een tweetal andere voorstellen die zijn ontvangen en meer impact hebben, zullen eerst grondig  
worden besproken binnen het N.G.B.-bestuur en of tijdens het HB/DB overleg. 
 
De N.G.B. heeft vanuit de districten de vraag gekregen om het percentage in de tabel bij  
de hoofdklasse van 70% aan te passen, zodoende meer A spelers te verkrijgen.  
Als bestuur hebben we het besluit genomen het percentage te verlagen naar 60%  
 
M.B.T. de ELO, dit wordt wederom opgeschoven. (eerst nog testen met volledig seizoen)  
 
H.B./ D.B. overleg  
Jammer genoeg is ook het HB/DB overleg van 2022 geannuleerd, door de Covid-19 maatregelen  
Hopelijk kunnen we begin 2023 wél overleggen en zaken bespreken  
 
Evaluatie evenementen; P.N.K. 2021, Nationale beker en N.K.-teams seizoen 2021-2022  
De inschrijvingen van 2021 voor het P.N.K. was minimaal te noemen. Ook zullen we de  
inschrijvingen van weleer wellicht nooit meer krijgen. De categorie voor de dames is zelfs  
gecanceld omdat er maar 1 inschrijving was. Ook de jeugd-klasse bestond slechts uit 5  
deelnemers en inschrijvingen voor de veteranen en oude gloriën-klassen was ook triest te noemen.  
Echter, het dieptepunt zijn de inschrijvingen voor de lage reeks met de meeste leden, die hiervoor  
kunnen inschrijven. Slechts 15 deelnemers, over 2 dagen. 
 
Mogelijk heeft een en ander als oorzaak de toen geldende Covid-19 beperkingen en de verplichting  
van een vaccinatiebewijs. Ook het (horeca) sluitingsuur van 22.00 uur waardoor er geen 2  
categorieën op de vrijdag gespeeld konden worden, zal wellicht ook inschrijvingen hebben gekost. 
 
Voor de kampioenschappen van 2022 zal het aantal te huren biljarts worden aangepast. 
 
Vanuit de vergadering komen diverse suggesties voor een eventuele aanpassing. 
Zoals; schiften op meerdere dagen voor veteranen, gemengd koppel, hoge en lage reeks voor  
veteranen, geen finaledag meer, jubilarissen ná de finale huldigen, op zaterdag de finales spelen,  
eerder beginnen.  
 
Ook het uitspelen van alle categorieën op de speeldag is weer een onderwerp van gesprek. 
Als bestuur zijn we hier duidelijk in, de finaledag blijft behouden.  
 
Het uitnodigen van de jubilarissen voor de avond is geen optie. 
De jubilarissen zullen vooraf aan de wedstrijden op de finaledag worden gehuldigd. 
 
Als bestuur willen we in principe het aantal categorieën gaan bepalen naargelang de inschrijvingen  
van afgelopen jaar. Bij de voorstellen van de vergadering krijgen we nog extra categorieën erbij.  
Ook zal alles moeten passen in de 6 dagen die we ter beschikking hebben.  
Nog een extra weekend eraan toevoegen is niet mogelijk en of wenselijk. 
We nemen de aangereikte suggesties in overweging bij het samenstellen van het programma en  
kijken wat wel en of niet realiseerbaar is.  
 
Voor de Nationale bekerwedstrijden zijn het afgelopen seizoen diverse malen de speeldatums  
gewijzigd mede door de corona beperkingen, maar ook door de teams zelf. 
Er zijn zelfs teams die zich tussentijds hebben teruggetrokken. 
Door het uitstellen/verplaatsen door de teams zelf, zijn ook de diverse vervolgwedstrijden  
verplaatst moeten worden. Hier moeten we dus vanaf.  
De geplande data moeten gerespecteerd worden. (overheidsbeperkingen is overmacht)  
Verplaatsen/uitstellen van wedstrijden is alleen maar toegestaan als deze wedstrijd gespeeld kan  
worden vóór de eerstvolgende geplande wedstrijd. 
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Het uitstellen met gevolg dat de vervolgwedstrijden ook verschoven moeten worden wordt niet  
meer getolereerd. (verwijzing naar wedstrijdreglement artikel 1 sub I) 
 
Er wordt getracht om de data voor het volledige seizoen vast te stellen zodat alle deelnemers dit  
reeds in de agenda kunnen plaatsen. 
 
Met betrekking tot het N.K. voor teams, is last minute toch nog een speeldatum geregeld. 
Echter, is maar 1 wedstrijd gespeeld omdat het niet meer in het seizoen paste door de langere  
competitie. (oorzaak Covid-19)  
 
Als bestuur hebben we besloten met uitzondering van de algemene klasse dat alle wisselbokalen  
niet meer worden vervangen, als deze in het bezit komen van winnaars. (driemaal achtereen  
winnen of 5 maal in totaal winnen) Dit bespaart een hoop gedoe om telkens de bekers weer terug  
te vragen, plaatjes te laten maken, de totaal-plaat met namen bij laten bijwerken en als ze te erg  
beschadigd zijn, weer te vernieuwen.  
 
P.N.K. 2021  
De Nederlandse kampioenschappen voor 2022 zijn gepland voor het laatste weekeind van oktober  
en eerste weekend van november, inclusief de interland tegen België. 
De interland zal op een zaterdag plaatsvinden, die we nog met de K.B.G.B. moeten afspreken. 
 
Een en ander zal wederom plaatsvinden in de harmonie-zaal in Wessem. 
 
Voor 2023 en 2024 heeft Black Pantalona zich aangemeld om mogelijk het evenement te willen  
organiseren. De besprekingen m.b.t. de voorwaarden en of details zullen nog met de vereniging  
en uitbater van het lokaal worden besproken. 
 
Als er verenigingen en of lokaalhouders zijn die dit ook eens willen organiseren met een cyclus van  
2 jaar kunnen zich aanmelden bij de voorzitter, Joost Drenth.  
 
Indien er geen aanmeldingen zijn wordt een en ander door de N.G.B. georganiseerd en zal dit  
wederom in Wessem zijn. 
 
Jaarrooster N.G.B. 2022-2023  
Het rooster is nog niet bekend, maar wordt gepubliceerd op onze website; www.golfbiljarten.nl  
Dit, zodra de competitieprogramma’s van de districten bekend zijn. 
Ook de datums van de eerste 2 Nationale bekerwedstijden zijn hiervan afhankelijk. 
 
 Rondvraag 

• De vereniging Voelender wil graag aandacht voor de gehuurde biljarts van het komend N.K. 
De kwaliteit van de lakens bij de diverse evenementen zowel in Nederland alsook in  
België was bedroevend. Je betaalt hier forse bedragen voor en vervolgens is het niet  
goed. Worden we bij het N.K. en interland hier ook mee geconfronteerd? De lakens dienen  
van een goede kwaliteit te zijn en de belijningen moeten goed zichtbaar zijn. 

• Kan er geregeld worden dat de Nationale bekerwinnaar tegen de winnaar van het N.K.  
teams kan spelen, voor bijvoorbeeld de supercup? (uit en thuiswedstrijd)  

 
De N.G.B. zegt bij de verhuurder altijd aan te gegeven dat alles correct in orde moet zijn.  
Het probleem met de lakens had volgens de verhuurder te maken met de productielocatie van  
deze lakens. Een en ander zou binnenkort opgelost moeten zijn. 
Uiteraard zullen we dit als extra aandachtspunt bij de verhuurder melden. 
 
Het spelen van nog 2 data voor deze wedstrijd past niet meer in het huidige seizoen. 
Wellicht is er een mogelijkheid vooraf aan het nieuwe seizoen. (zal lastig worden)  

http://www.golfbiljarten.nl/
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• Vereniging De Manege wil graag weten hoe een en ander geregeld is met de betaling van  
de contributie?  

• Kunnen de verenigingen niet worden verplicht om bijvoorbeeld een minimale afvaardiging  
per vereniging voor het P.N.K. op te geven? 

 
Door het bestuur wordt de onderstaande uitleg gegeven; 
Teams betalen hun contributie (bijvoorbeeld €20,- per lid) aan het district waaronder ze vallen.  
Districten betalen voor al hun leden een bedrag dat door de A.L.V. wordt besloten, aan de N.G.B.  
Het bedrag is momenteel vastgesteld op €5,- per individueel lid.  
 
Als bestuur vinden we dat we niemand kunnen of moeten dwingen om deel te nemen aan een  
persoonlijk kampioenschap. Dit moeten we met z’n allen ook niet willen.  
Het is voor iedereen een hobby en verplichtingen voor het P.N.K. zijn uit den boze. 
 

• De Stamgasten vraagt om voor het P.N.K. geen bekers meer uit te reiken?  
Een beker is niet meer van deze tijd en de meeste personen staan ook niet te wachten op  
een beker. Ook in de lokalen zijn in principe geen bekerkasten meer. Bekers die  
gewonnen zijn als team, belanden vaak ook op de zolder bij een van de leden. 
Wellicht een optie om iets anders als prijs te overhandigen? 

• Is het mogelijk indien men een finale speelt als team, (N.K teams Nationale beker) voor elk  
individueel lid een aandenken te overhandigen?  
Er wordt momenteel een beker uitgereikt en de individuele spelers ontvangen niets. 

 
Als bestuur hebben we een aantal jaren geleden bij het N.K. bekers en of medailles uitgereikt. 
Echter, de medailles was ook geen daverend succes. 
We zullen ons informeren naar de eventuele mogelijkheden voor het komend N.K. 
Uiteraard dient ook een en ander binnen het hiervoor bestemde budget te blijven. 
 
Het overhandigen van een kleinigheid als aandenken aan de individuele spelers van de teams die  
deelnemen aan een finale, voor de Nationale beker en N.K. voor teams, kan worden geregeld. 
 
 
Sluiting door de voorzitter  


